
 

Protokół nr XII/19 

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, która odbyła się  

w dniu 27 września 2019 roku o godz. 9:00  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej w Bojanowie: 

Jarosław Bartkowiak 

Alina Broniarz 

Beata Bura 

Renata Jagodzik 

Jan Kubis 

Sebastian Miekisz 

Jan Moryson 

Ilona Pazoła-Szymańska 

Dariusz Stachowiak  

Ewa Szczepaniak 

Bogumiła Woźniak 

Tomasz Wałkiewicz 

Bogumiła Woźniak  

Tomasz Woźniczka  

 Radni powiatowi: Wiesław Ceglarek, Maciej Jagodziński, 

 Burmistrz Bojanowa- Maciej Dubiel 

 Zastępca Burmistrza, Sekretarz- Krzysztof Kurpisz 

 Skarbnik Gminy- Patrycja Kubiak 

 Radca Prawny- Teresa Andrzejewska 

 Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, kierownicy referatów 

 Dyrektorzy szkół i przedszkoli, sołtysi 

 Zaproszeni goście 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Do pkt. 1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Otwarcia sesji o godzinie 905 dokonał Przewodniczący Rady- Jan Moryson. Po przywitaniu 

wszystkich przybyłych stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji uczestniczy 14 

radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.   

Do pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad XI sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Pan Jan Moryson poinformował, że otrzymał wniosek od Burmistrza Bojanowa z prośbą 

 o wprowadzenie do porządku obrad XII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie projektu uchwały 

w sprawie:  

1) Określenia górnej stawki opłaty za wywóz nieczystości płynnych ze zbiorników 

bezodpływowych z terenu Gminy Bojanowo, 

 

Powyższy wniosek stanowi  załącznik nr 2 do protokołu.  

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad 

wnioskowanych uchwał. 



 

Wniosek został przegłosowany. Za wprowadzeniem do porządku obrad trzech wnioskowanej 

uchwały głosowano 14 radnych „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska,  Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Wałkiewicz, Tomasz Woźniczka. 

 

(NIEOBECNI 1 ) Karolina Salamon. 

 

Więcej zmian nie wniesiono, w związku z powyższym porządek XII sesji Rady Miejskiej  

w Bojanowie przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad XII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XI/19 z sesji, która odbyła się w dniu 23 sierpnia  2019 roku. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  

5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy oaz przebiegu wykonania planów 

finansowych gminnych instytucji kultury zza I półrocze 2019 roku. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2019 – 

2022, 

b) Zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok, 

c) Określenia górnej stawki opłaty za wywóz nieczystości płynnych ze 

zbiorników bezodpływowych z terenu Gminy Bojanowo, 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

10. Wolne głosy i wnioski. 

11. Zakończenie. 

 

Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu Nr XI/19 z sesji, która odbyła się w dniu 23 sierpnia  2019 

roku. 

 

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 23 sierpnia  2019 roku nie 

wniesiono żadnych uwag pisemnych i ustnych, Przewodniczący Rady zawnioskował  

o przyjęcie powyższego dokumentu. 

Za propozycją  Przewodniczącego Radny Pana Jana Morysona głosowali wszyscy obecni na 

sesji radni- 14 głosów „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska,  Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Wałkiewicz, Tomasz Woźniczka. 

 

(NIEOBECNI 1 ) Karolina Salamon. 

 

Dot. pkt. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Jan Moryson przedstawił informację o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Dot. pkt. 5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach, które miały miejsce  

w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Następnie Burmistrz Bojanowa poinformował zebranych o wydanych zarządzeniach. 

Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. Pytań do przedstawionych informacji nie 

było. 

 

W uzupełnieniu informacji dotyczącej reprezentacji w okresie międzysesyjnym Pan 

Burmistrz Maciej Dubiel poinformował, że w związku z propozycją pilotażowego programu 

Ministra Kowalczyka z Ministerstwa Środowiska dotyczącego usuwania odpadów rolniczych, 

w tym folii, siatki i sznurka, Gmina Bojanowo będzie ubiegać się o dofinansowanie tego 

zadania. Ministerstwo zabezpiecza  na powyższy cel środki finansowe  w wysokości 

100 000 000 zł. 

 

Ponadto w dniu 10 września br. Pan Burmistrz brał udział  w spotkaniu zorganizowanym 

przez Komunalny Związek Gmin Regionu Leszczyńskiego. Spotkanie odbyło się w Trzebani. 

Jednym z tematów spotkania była kwestia związana z nowymi stawkami za odbiór odpadów 

komunalnych. Jak zaznaczył Pan Burmistrz zmiana wysokości stawki może być bardzo 

dotkliwa. Od 1 stycznia 2020 roku może ona wynieść nawet 20 – 25 zł za odpady segregowane. 

W związku z powyższych KZGRL ogłasza nowy przetarg na odbiór odpadów komunalnych. 

Ponadto od 01 stycznia 2020 roku będą odbierane odpady biodegradowalne.  

 

 Pan Burmistrz Maciej Dubiel poinformował Państwa radnych, że uczestniczył w sesji 

Rady Powiatu Rawickiego. Poruszono tam kwestię ścieżki rowerowej w Tarchalinie. 

Dokumentacja jest przygotowana, środki na ten cel będą wynosić około 1 500 000 zł. 

Inwestycja ma zostać ukończona jeszcze w tej kadencji.  

 

 Kończąc Swoją wypowiedź Pan Burmistrz podziękował panie Sabinie Szlachetka – 

Andersz kierownikowi Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie, Pani Joannie Kuczyńskiej 

oraz pani Beacie Weiss za zorganizowanie Pierwszego Gminnego Dnia Seniora. Mamy  

w planach powołanie Rady Seniora, a także zorganizowanie miejsca gdzie seniorzy mogliby 

się spotykać. Proponujemy aby był to lokal po byłej piekarni na ulicy Dworcowej. 

 

Do pkt. 6 Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy oaz przebiegu wykonania 

planów finansowych gminnych instytucji kultury zza I półrocze 2019 roku. 

 



 

 

Dochody Gminy na dzień 30 czerwca 2019 roku zostały zrealizowane w 55,91 %. Plan 

dochodów budżetu po zmianach wynosił ogółem 36 456 418,45 zł. Dochody bieżące zostały 

wykonane w kwocie 18 877,383,30 zł  co stanowi 54,34 %, są to dochody majątkowe i podatki 

jakie gmina pobiera. Dochody majątkowe zaplanowane w kwocie 1 714 487,00 zł wykonano 

na dzień 30.06.2019 roku w  kwocie  1 506 496.65 zł  tj. 87.87 %. Plan wydatków budżetu 

Gminy Bojanowo na dzień 30.06.2019 roku po zmianach wynosił ogółem  38 576 181,72 zł. 

Wydatki bieżące  zaplanowane na kwotę 35 152 990,72 zł – wykonanie na dzień 30.06.2019 

roku w kwocie 17 782 063,59 zł, natomiast wydatki majątkowe wykonano w kwocie 

541 648,61 zł . Pani Skarbnik wspomniała również o nadwyżce budżetowej, która na koniec 

pierwszego półrocza 2019 roku wynosi 2 060 167,75 zł. Pytań nie było. Kserokopia Informacji 

o przebiegu wykonania budżetu gminy oaz przebiegu wykonania planów finansowych gminnych 

instytucji kultury zza I półrocze 2019 roku stanowi załącznik nr 6 do protokołu. Opinia 

Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Poznaniu podjęta Uchwałą Nr SO-0953/43/12/Ln/2019 z 

dnia 18 września 2019 roku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonej przez Burmistrza 

Bojanowa informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2019 roku stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu. 

W związku z powyższym przewodniczący Rady pan Jan Moryson przeszedł do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Dot. pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2019-2022,  

 

Przystępując do niniejszego punktu, Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Pani 

Skarbnik Patrycji Kubiak  o zabranie głosu w celu przybliżenia projektu uchwały.  

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

za podjęciem autopoprawki do projektu uchwały. Autopoprawkę podjęto jednogłośnie  

14 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska,  Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Wałkiewicz, Tomasz Woźniczka. 

 

(NIEOBECNI 1 ) Karolina Salamon. 

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2019-2022. Uchwałę podjęto jednogłośnie 14 głosami 

„za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska,  Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Wałkiewicz, Tomasz Woźniczka. 

 

(NIEOBECNI 1 ) Karolina Salamon. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Dot. pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

b) Zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok, 

 

Głos zabrała Pani Skarbnik Patrycja Kubiak, która uzasadniła zmiany wprowadzone do 

projektu uchwały, związane z zawiadomieniem Wojewody Wielkopolskiego w kwocie 

90 621 35 zł. Jest to zwrot części wydatków wykonanych w ramach funduszu sołeckiego  

w 2018 roku.  

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

za podjęciem autopoprawki do projektu uchwały. Autopoprawkę podjęto jednogłośnie 14 

głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska,  Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Wałkiewicz, Tomasz Woźniczka. 

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 

rok . Uchwałę podjęto jednogłośnie 14 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska,  Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Wałkiewicz, Tomasz Woźniczka. 

 

(NIEOBECNI 1 ) Karolina Salamon. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Dot. pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

c) Określenia górnej stawki opłaty za wywóz nieczystości płynnych ze 

zbiorników bezodpływowych z terenu Gminy Bojanowo, 

 

Przewodniczący obrad Pan Jan Moryson poprosił Pana Tadeusza Polca Kierownika Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej o przedstawienie uzasadnienia do projektu 

przedmiotowej uchwały.  



 

Pan Polc wyjaśnił, iż przed przygotowaniem projektu uchwały dokonano rozeznania  w innych 

gminach. Po analizie postanowiono aby górna stawka  za odbiór 1 m3 nieczystości ciekłych 

wynosiła 60,00 zł netto. Podwyżka związana jest ze wzrostem płac a także planowanym 

podwyższeniem  kosztów energii elektrycznej.  Po podjęciu przez Radę powyższej uchwały 

nowe stawki zostaną wprowadzone Zarządzeniem Burmistrza Bojanowa.  

 

Pytań do projektu uchwały nie było , w związku z powyższym Przewodniczący obradom 

zarządził głosowanie. Uchwałę podjęto jednogłośnie 14 głosami „za”. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska,  Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Wałkiewicz, Tomasz Woźniczka. 

 

(NIEOBECNI 1 ) Karolina Salamon. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Do pkt. 8 Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że na Jego ręce wpłynęły dwa zapytania radnej Ewy 

Szczepaniak dotyczące: 

1.dalszego wykorzystania/przeznaczenia pomieszczeń będących wcześniej siedzibą 

Przedszkola w Trzeboszu Oddział w Kawczu, Kawcze 69, 

2.dofinansowania remontu Sali wiejskiej w Kawczu. 

 

Do pkt. 9 Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

 

Przewodniczący Rady pan Jan Moryson poinformował, że nie wpłynęła żadna interpelacja i 

zapytanie na piśmie, w związku z powyższym przechodzimy do kolejnego punktu porządku 

obrad. 

 

Do pkt. 10 Wolne głosy i wnioski. 

 

Radny Jan Kubis zapytał o łącznik, na osiedlu na który mieszka. 

Radny Jarosław Bartkowiak poprosił o zainstalowanie progu zwalniającego przy przedszkolu 

w Golinie Wielkiej. 

Radna Alina Broniarz zapytała na jakim etapie jest budowa altanki na terenie Pensjonatu dla 

Osób Starszych. 

Radna Beata Bura zapytał o tabliczki dotyczące dojazdu do posesji w Gościejewicach. 

Radny Tomasz Woźniczka poruszył temat parkowania na ulicy Wolności. Zdaniem radnego 

można zmienić kierunek  ruchu albo wprowadzić ruch jednokierunkowy. Podobna sytuacja jest 

na ulicy Świętego Józefa. Radny Tomasz Woźniczka rozmawiał w tej sprawie z dzielnicowym, 

który potwierdził częste interwencje dotyczące blokowania ulicy. 

 

Radny Powiatu Rawickiego pan Maciej Jagodziński na prośbę Pana Karola Junory 

poinformował, że w dniach: 03.10.2019 o godz. 10:00 w sali wiejskiej w Sobiałkowie oraz 



 

09.10.2019 o godz. 10:00 w Centrum Wystawowo-Edukacyjnym WODR w Gołaszynie odbędą 

się spotkania z rolnikami i mieszkańcami obszarów wiejskich z terenu powiatu rawickiego. 

Celem organizowanych spotkań jest przedstawienie zasad ubiegania się o przyznanie pomocy 

udzielanej producentowi rolnemu, w którego gospodarstwie rolnym powstały szkody w 

uprawach rolnych spowodowane wystąpieniem w 2019 r. suszy. 

Radny Jagodziński poinformował również, że Szpital Powiatowy w Rawiczu  pozyskał ponad 

3 mln zł z Europejskiego Funduszu Społecznego. Pieniądze zostaną przeznaczone na kolejny 

projekt prozdrowotny na  walkę z nadwagą i otyłością. Projekt będzie realizowany w przeciągu 

trzyletnim przy  przyszpitalnym Centrum Rehabilitacji. Z projektu będą mogli skorzystać nie 

tylko mieszkańcy powiatu rawickiego. Ponadto pan radny poinformował, że na wczorajszej 

sesji Rady Powiatu Rawickiego podziękował Panu Lipowczykowi za szybką interwencję 

dotycząca umieszczenia progów zwalniających w miejscowości Gierłachowo a także za 

ustawienia znaku „ Uwaga  dzieci”. 

Radny rady Powiatu Rawickiego Pan Wiesław Ceglarek poinfomował zebranych  tym, że w 

roku 2020 przypada 100 – lecie powstania Towarzystwa Sportowego „Ruch”, radny Rady 

Powiatu Rawickiego pan Wiesław Ceglarek zwrócił  się do władz Bojanowa oraz do Wysokiej 

Rady o akceptację naklejek na butelki z piwem. Naklejki zwierałyby logo TS „Ruch” , a także 

herb Bojanowa. Pan radny Ceglarek jest po wstępnych rozmowach z Prezesem Browaru w 

Bojanowie i od Niego uzyskał akceptację. Zainteresowany sprawą jest również Prezes 

Wojewódzkiego Związku Piłki Nożnej. W związku z powyższym prośba do Rady Miejskiej w 

Bojanowie o możliwość wykorzystania herbu Bojanowa na okolicznościowych naklejkach. 

Odpowiadając Państwu radnym na zadane pytania Burmistrz Bojanowa Pan Maciej Dubiel 

wyjaśnił: 

Radnemu Janowi Kubisowi w sprawie łączników na osiedlu na którym radny mieszka, Pan 

Burmistrz wyjaśnił, że temat poruszany był w poprzedniej kadencji. Wszystkie łączniki są 

zaprojektowane Niestety w tym budżecie nie znalazły się środki na realizację zadania. 

Jeżeli Rada zaakceptuje przedmiotowa inwestycję  to postaramy się ją w tej kadencji wykonać. 

Podstawą będzie zabezpieczenie środków finansowych. 

Radnemu Jarosławowi Bartkowiakowi na wniosek dotyczący zamontowania progu 

zwalniającego przy przedszkolu w Golinie Wielkiej Pan Burmistrz odpowiedział, że  

przyjrzymy się sprawie. Przejmujemy się bezpieczeństwem dzieci. Problem polega na tym, że 

jest to droga do firmy transportowej i możemy spotkać się z uwagami. Jednakże 

bezpieczeństwo dzieci jest najważniejsze.  

 

Radnej Alinie Broniarz Pan Burmistrz wyjaśnił, że altana na terenie Pensjonatu dla osób 

starszych jest projektowana. Wykonawca zostanie wybrany poprzez zapytanie bądź przetarg, 

który odbędzie się jeszcze jesienią w zależności od ceny kosztorysowej. . Na wiosnę altana 

powinna zostać oddana do użytku. 

Radnej Beacie Bura Pan Burmistrz wyjaśnił, że tabliczki są w obecnej chwili zdeponowane   

w magazynie, będą montowane. 

Radnemu Tomaszowi Woźniczka Pan Maciej Dubiel powiedział, iż temat jest znany. Powyższy 

problem zgłaszali również mieszkańcy ulic Wolności i św. Józefa . Na sesji obecny jest 

przedstawiciel policji , który może się w tej sprawie wypowiedzieć. Jeżeli będzie taka potrzeba 

to nad tym tematem się pochylimy. 

Korzystając z okazji Pan Burmistrz Maciej Dubiel pogratulował sołtys Tarchalina Pani Urszuli 

Czerwińskiej, która wzięła udział w plebiscycie na najlepszego sołtysa roku 2019. Pani 



 

Czerwińska zajęła wysoka lokatę. Jak zaznaczył Pan Burmistrz jest to dalszą motywacją do 

działania na rzecz wsi. 

W ostatniej części sesji Przewodniczący Rady poinformował, iż Komisje Stały Rady odbędą 

się dnia 05 listopada 2019 roku natomiast sesja w dniu 08 listopada 2019. Pan Jan Moryson 

podziękował delegacji, która uczestniczyła w ceremonii pogrzebowej paniom radnym: Alinie 

Broniarz i Renacie Jagodzik. 

Do pkt. 11. Zakończenie.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie 

zamknął obrady i zakończył XII sesję o godzinie 9.55. 

 

 

 

Protokolant      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Beata Sikora       Jan Moryson 

 

 

 

 

 


